
 
 

 

          
 
 

 
 

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 15. august 2024 – kl. 17.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Bjarne Boe (Næstformand) - Gunner (Kasserer og 

Havnekontor) - Søren (Bestyrelsesmedlem) – Jan (Bestyrelsesmedlem) 

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant  

Sekretær: Jette   

Fraværende: Jette. 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 
Bestyrelsesmødet er to-delt, først afholdes møde med udvalgsformændene, herefter afholdes et 
ordinært bestyrelsesmøde. 

1. Status fra udvalgene 

• Hans / Brosamarbejdet - afbud 

• Lasse / Broholdet - fraværende 

• Britta / Festudvalget  
Der mangler lidt hjælp til arrangementet for nye medlemmer. Der er en del tilmeldte, så der bliver 
2 sejlture i år. 

• Jørn / Futte udvalget 

Der er fjernet grene rundt ved de forskellige broer. Ved broerne hvor skraldestativerne er fjernet, 

er der ikke længere affald, så folk husker at få det med sig. 

Der vil blive afholdt en fest i anledning af sæsonafslutningen. 

• Gunner / Havnen 

44 nye medlemmer. Stadig lang venteliste til bådpladser, hvilket er til stor frustration for mange. 

• Karin / Hus- og Plads udvalget 

Der har været aktiviteter hele sommeren, og alt ser ud som det skal. Dog er der lidt vanskeligheder 

med at holde parkeringspladsen fri for ukrudt pga. holdende biler. 

 

• Jes / Redaktionsudvalget  



 
 

 

Holdet skal samles, og en af opgaverne går på opdatering af brolodsen. 

• Lasse / Sikkerhed - afbud 

Et medlem har tilbudt at ansøge Trygfonden om et antal redningsstiger.  

• Per / Supportudvalget 

Der bliver sprøjtet for edderkopper på strømstanderne. 

Herefter kun bestyrelsen og suppleanter 

2. Gennemgang af sidste mødes referat 

3. Havnen 

Vi har fået et forslag fra et medlem til hvordan pælene ved bro F skal sættes. Det stemmer meget 

godt overens med den plan broholdet allerede har lavet. Så hvis den løsning er mulig vil det blive 

lavet. 

4. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

• Nyt fra Skimminghøj projektet.  

Økonomien til huset er på plads, men ikke til andet end huset og nedrivning af gl. toiletbygning og 

etablering parkeringspladsen hvor gl toiletbygning stod. Så ingen løsning/penge i forhold til optag 

af Gl.Turisten, udvidelse af vores slæbested, kanohavn eller vaskeplads. Projektet ser gerne at Ry 

marina skyder penge i projektet, men det har vi sagt nej til. 

5. Punkter til drøftelse og evt. beslutning: 

• Ansøgning om solceller er sendt til Skanderborg Kommune Ansøgningen venter 

stadig på godkendelse. Hvis vi får tilladelse, skal der laves nye beregninger.  

6. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

• Arrangement forslag fra Per Walther.  

Det er et super godt forslag Per er kommet med. Bjarne tager kontakt til Per og aftaler nærmere. 

STOR ROS til Sommerfest arrangøren. Der var fuldstændig styr på tingene, og suveræn god fest. 

Pigemad i oktober 2024 

Sidste sejlads 2 november 2024 

Standerstrygning søndag den 27 oktober 2024 kl. 10 

Generalforsamlig tirsdag den 18 februar 2025 

Standerhejsning søndag den 30 marts 2025 kl. 10 



 
 

 

Sommerfest 24 maj 2024 

 

7. Kommende måneds opgaver 

Der er styr på arrangementet for nye medlemmer, samt rigtig god tilmelding. 

8. Regnskab, budget, bevillings- og beslutningssager 

• Regnskabet ser fint ud.  

9. Bordet rundt / Evt.   

Der er planlagt møde med tømrer for at få lavet foldedøren til klubhuset. 

Vi er i dialog med forsikring omkring erstatning for tyveriet af møbler. Vi har drøftet muligheden 

for videoovervågning, men vi er imod dette, så afventer om forsikringen stiller nogle krav. Vi 

vælger måske at mærke evt. nye møbler med vores logo. 

•  

10. Næste møder: 

• 12. september 2024 kl. 17.00 

11. Godkendelse af referat 

 

 

 


